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  ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA 

OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 
 

konaného dňa 14.02.2023 

v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 14.02.2023 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 08.02.2023. Uskutočnilo sa 
v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 16,00 hod. s vyčlenením priestoru 
pre verejnosť o 17,40 hod. 
 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.    Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.         Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 
 
P o s l a n c i :     
1. JUDr. Mgr. Peter Belica    
2. Milan Cuna      
3. Mgr. Veronika Ďaďová - ospravedlnená     
4. Martin Giert      
5. MUDr. Richard Koyš     
6. Mgr. Róbert Kováč     
7. Peter Krčula      
8. Ľubomír Kyselica    
9. Miroslav Mihálik     
10. Ing. Peter Pohl      
11. Mgr. Lenka Žuchová  
 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
H o s t i a :   
 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 
 
 
 



Program:  
 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

5. Správa z vykonaných kontrol 

6. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2022 

7. VZN č. 1/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 5/2017 o zavedení a poskytovaní 

elektronických služieb 

8. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na nehnuteľný majetok 

obce 

9. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 

denný stacionár, digitalizácia náučného chodníka, oprava poruchy PK a rozvodov TUV v budove B 

v MŠ, zlepšenie energetickej hospodárnosti MŠ ai.) 

10. Súdne konania s Ing. Miroslavom Stanovským 

11. Dotácie z rozpočtu obce 

12. Informácia o zmene organizačnej štruktúry od 1.1.2023 

13. Voľba zapisovateľky Komisie kultúry a športu a člena NSZ 

14. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023 

15. Upustenia od vymáhania pohľadávok 

16. Správy z komisií OZ 

17. Rôzne 

18. Interpelácie 

19. Záver 

 

 
 

 



Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert 
Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová). 
JUDr. Mgr. Peter Belica sa dostaví neskôr. Ospravedlnil neprítomnosť Mgr. Veroniky Ďaďovej a 
Mgr. Radoslava Olašáka. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
centrálnej úradnej elektronickej tabuli, web-stránke obce,  úradnej tabuli a v miestnom rozhlase. 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch prijalo uznesenie, ktorým berie na vedomie, že za 
zapisovateľku bola určená p. Viera Jašeková 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
schvaľuje členov návrhovej komisie : Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna: 
Za: 7 (Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír   Kyselica, 

Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Lenka Žuchová, Milan Cuna) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
schvaľuje overovateľov zápisnice: Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč: 
 
Za: 7 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Peter Krčula,  Miroslav Mihálik, Ing. Peter 

Pohl, Mgr. Lenka Žuchová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ľubomír Kyselica, Mgr. Róbert Kováč) 
 
 
Schválenie programu  



 
  

  
p. starosta skonštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol prítomným 
zaslaný elektronicky, zverejnený na web-ovom sídle obce, úradnej tabuli obce a Centrálnej 
elektronickej úradnej tabuli. Požiadal o schválenie predloženého programu.  

  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   
I. prerokovalo program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v 
pozvánke   

II. schvaľuje  

program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, doplnenia, návrhy na zmenu programu.   

  
Mgr. Lenka Žuchová navrhla vzhľadom k neprítomnosti Mgr. Radoslava Olašáka, hlavného 
kontrolóra obce, vypustenie bodu 5 (presunutie na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva) 
a následné prečíslovanie ostatných bodov programu rokovania obecného zastupiteľstva.   

  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje  zmenu programu: vypustenie bodu 5 (presunutie na ďalšie zasadnutie OZ) a 
následné prečíslovanie ostatných bodov programu.  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
  
 
 Správa o plnení uznesení OZ  
  
 p. prednostka informovala, že uznesenie č. 102/2022 prijaté na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva dňa 24.10.2022 bolo splnené čiastočne. Kúpna zmluva bola uzatvorená, návrh 
na vklad do katastra nehnuteľností nebol podaný, nakoľko kúpna cena nebola zaplatená. 
Kupujúci, Roman Cicko a Božena Toráčová, podali žiadosť o splátkový kalendár s návrhom 
splátok po 50 € mesačne, s čím p. starosta bude súhlasiť v zmysle zásad o hospodárení s 
majetkom obce. Po splatení kúpnej ceny bude podaný návrh na vklad do katastra 
nehnuteľností.  
Ostatné uznesenia z uvedeného zasadnutia obecného zastupiteľstva sú splnené.   

   



 
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch berie na vedomie 

Správu z plnenia uznesení obecného zastupiteľstva  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
  
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  

  
p. prednostka podala správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 13.12.2022. 
Informovala, že Všeobecne záväzné nariadenia prijaté na predchádzajúcom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva boli vyvesené, zverejnené, sú účinné.   
Čo sa týka uznesenia obecného zastupiteľstva č. 169/2022, ktorým bolo schválené 
uzatvorenie dohody o urovnaní všetkých vzájomných nárokov medzi obcou Sučany a Ing. 
Miroslavom Stanovským ponechaním jemu priznaných a uhradených nárokov v zmysle 
rozsudku Okresného súdu Martin č. 18Cb/116/2015 zo dňa 5.12.2019 a vzdaním sa všetkých 
nárokov Ing. Miroslava Stanovského voči obci Sučany. Uvedené uznesenie je splnené, návrh 
bol zaslaný, bude predmetom rokovania obecného zastupiteľstva, Ing. Stanovský si vyžiadal 
schválenie konkrétneho znenia.   
Bolo zrealizované uznesením OZ č. 170/2022 schválené podanie žiadosti o dotáciu/ 
nenávratný finančný príspevok na projekt „Sučany, dom ľudový pamätný, ul. Ď. Langsfelda 
673/13, UZPF 687/1-2, Výmena krovu a strešnej krytiny“ z programu Obnovme si svoj dom z 
Ministerstva kultúry Slovenskej republiky. Uznesenie bolo splnené.   
Žiadosť o poskytnutie dotácie z MPSVaR na kúpu osobného motorového vozidla na podporu 
poskytovania opatrovateľskej služby schválená uznesením obecného zastupiteľstva č. 
171/2022 bola podaná.   
Uznesenie č. 172/2022 bolo splnené, žiadosť spoločnosti Samaritán, n.o. o schválenie 
Projektového zámeru Samaritán, n.o. “denný stacionár na ul. Ďurka Langsfelda” bude 
predmetom rokovania dnešného zasadnutia obecného zastupiteľstva.   
Na základe uznesenia 173/2022 Obec Sučany predložila žiadosť o úhradu projektových 
dokumentácií od 1.2.2020 v rámci UMR v celkovej výške 7 500 €. Ich preplatením sa obec 
zaviaže k realizácii uvedených projektov v období najbližších 5 rokov. Po tom, ako sa 
dohodnú obce na jednotlivých projektoch, bude predložená žiadosť na úhradu.  
p. prednostka skonštatovala, že ostatné uznesenia sú splnené.  

  
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil.   

  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   

berie na vedomie Správu z plnenia uznesení obecného zastupiteľstva.  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  



 
  

Zdržal sa: 0  

  
Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2022  

  
p. starosta informoval, že správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 bola 
predložená v materiáloch rokovania obecného zastupiteľstva.  
  

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil  
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
berie na vedomie   Správu o kontrolnej činnosti HK za rok 2022  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
  
VZN č. 1/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 5/2017 o zavedení a 
poskytovaní elektronických služieb  

  
p. starosta informoval, že sa mení § 1 bod 2 VZN na nasledovné znenie: „Elektronické služby 
zabezpečuje Obec Sučany prostredníctvom špecializovaného portálu na webovom sídle 
https://sucany.esmao.sk/, ako aj ústredného portálu verejnej správy, prístupnom na webovom 
sídle https://www.slovensko.sk“  
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa obecné zastupiteľstvo v Sučanoch uznieslo na   
VZN obce Sučany č. 1/2023, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 5/2017 o 
zavedení a poskytovaní elektronických služieb  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
  
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce  
 
p. starosta informoval, že bola podpísaná kúpna zmluva s Geodéziou Žilina pre Národnú 
diaľničnú spoločnosť, a.s., Bratislava zabezpečiť pre stavbu “Diaľnica D1” majetko-právne 
vysporiadanie stavbu v katastrálnom území obce Sučany. Ide o stavbu vo verejnom záujme, 
financovanie náhrad bolo určené znaleckým posudkom vo výške14,01 €/m2 - 15,49 €/m2-  



 
  

  
Ing. Peter Pohl uviedol, že Národná diaľničná spoločnosť, a.s. majetkoprávne vysporadúva 
nehnuteľnosti pod stavbou dialnica D1 v katastrálnom území obce Sučany a to konkrétne 
parcelu č. KN 1707/37 o výmere 63 m2 vo vlastníctve obce Sučany. Cena bola určená 
znaleckým posudkom vo výške 12,91 €/m2 a v prípade podpísania kúpnej zmluvy bude 
zvýšená na 1,2 násobok, teda na 15,49 €/m2. Stavebná komisia odporúča obecnému 
zastupiteľstvu schváliť podpísanie kúpnej zmluvy.  

  
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia prerokovala uvedený návrh zmluvy. V 
prípade nesúhlasu s výškou ceny je možné pozemok vyvlastniť.   
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   
I. schvaľuje   

spôsob predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany:  
pozemok KNC 1707/37, druh pozemku ostatná plocha o výmere 63 m2 zapísaný na LV 3457, 
a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  

II. schvaľuje   
zámer predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany:  

pozemok KNC 1707/37, druh pozemku ostatná plocha o výmere 63 m2 zapísaný na LV 3457,  
do výlučného vlastníctva Národná diaľničná spoločnosť, a.s., sídlo: Dúbravská cesta 14, 841 
04 Bratislava, IČO: 35919001 za cenu 15,49 Eur/m2, tj za 976,- Eur.  
Dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o pozemok zastavaný stavbou – diaľnicou  

vo vlastníctve nadobúdateľa, vlastníctvo k pozemku je potrebné vysporiadať a tento pozemok  
môže byť vyvlastnený v prípade nesúhlasu obce s predajom.  
III. schvaľuje   
predaj nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany:  
pozemok KNC 1707/37, druh pozemku ostatná plocha o výmere 63 m2 zapísaný na LV 3457, 
do výlučného vlastníctva Národná diaľničná spoločnosť, a.s., sídlo: Dúbravská cesta 14, 841 
04 Bratislava, IČO: 35919001 za cenu 15,49 Eur/m2, tj za 976,- Eur.  
Dôvodom osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o pozemok zastavaný stavbou – diaľnicou  
vo vlastníctve nadobúdateľa, vlastníctvo k pozemku je potrebné vysporiadať a tento pozemok 
môže byť vyvlastnený v prípade nesúhlasu obce s predajom.  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

  
Vážska cyklotrasa  

  



 
  

p. starosta informoval, že obec obdržala žiadosť Žilinského samosprávneho kraja o prenájom 
pozemkov na zabezpečenie výstavby stavby vo verejnom záujme, na zabezpečenie realizácie 
a udržateľnosti projektu “Vážskej cyklotrasy”, ktorá by mala ísť v úseku Lipovec - Krpeľany. 
Odplata je navrhovaná vo výške 1,- €/rok. Návrh nájomnej zmluvy a všetky podklady boli 
predložené v materiáloch na rokovanie obecného zastupiteľstva, boli prerokované 
jednotlivými komisiami.   
  

Ing. Peter Pohl skonštatoval, že stavebná komisia prerokovala žiadosť Žilinského 
samosprávneho kraja o prenájom pozemkov na časti ulice Hradiská a Fatranské cesta za účelom 
získania vlastníckeho práva k nehnuteľnosti na zabezpečenie realizácie stavby vo verejnom záujme, 
ako aj zabezpečenie realizácie a udržateľnosti projektu „Vážska cyklodopravná trasa, úsek Lipovec 
- Krpeľany“. Odplata je navrhovaná 1 €/1 rok. Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu 
schváliť podpísanie nájomnej zmluvy.  

  

Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia sa zhodla, že projekt je prínosom pre 
obec. Nemá výhrady k návrhu nájomnej zmluvy, odporúča ho schváliť.   
  
p. starosta uviedol, že výstavba Vážskej cyklotrasy môže byť zahájená na začiatku roka 2024, 
ukončená v r. 2026. Cez územie obce povedú medzi Váhom a kanálom, vyjdú pri tenisových 
kurtoch a povedú smerom na pätu hrádze kanála a južnou trasou v smere na Turany. Posunú 
sa tak možnosti prepojenia cyklotrás Turca.   

  
Diskusia: p. Krčula  

  
p. Krčula sa opýtal, kto bude robiť opravy cyklotrás po 5. rokoch prevádzky.  

  
p. starosta odpovedal, že podľa skutočného geodetického zamerania dôjde k určitému 
rozpracovaniu pozemkov. Obec je povinná strpieť techniku a výstavbu. Cyklotrasa bude v 
správe Žilinského samosprávneho kraja. Udržateľnosť projektu je 5 rokov, projekt je 
investíciou samosprávneho kraja.  
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. schvaľuje  
spôsob prenájmu nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 
a) pozemkov: 

LV č. Číslo 
parcely 

Regist
er KN 

Výmera 
parcely v m2 

Druh 
pozemku  Záber v m2 

1881 1739/6 C 1160 zast.p. 3,83 
3343 1764 E 6721 zast.p. cyklokoridor 
3343 1768 E 81 zast.p. cyklokoridor 
3343 1769 E 60 zast.p. cyklokoridor 
3343 1960 E 368 zast.p. cyklokoridor 



 
  

3343 4624 E 3419 zast.p. cyklokoridor 
3343 4625 E 9222 zast.p. cyklokoridor 
3343 1770/1 E 696 zast.p. cyklokoridor 
3343 4654/7 E 172 zast.p. cyklokoridor 
3343 4654/8 E 88 zast.p. cyklokoridor 
1881 4694/1 C 3357 zast.p. cyklokoridor 
3343 1958/2 E 304 zast.p. cyklokoridor 

 
b) stavieb:  
- obecnej miestnej komunikácie „Hradiská“ (CKN 1764/42, zastavaná plocha a nádvoria, 
inžinierska stavba) a  
- komunikácie „Fatranská cesta“ (CKN 4694/1, zastavaná plocha a nádvoria, inžinierska 
stavba), v trasovaní cyklotrasy km 1,72983 – km 2,54725, ktorá je súčasťou SO 104-00 – 
Cyklodopravná trasa v k.ú. Sučany. 
 
a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
 
II. schvaľuje  
zámer prenájmu nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 
a) pozemkov: 

LV č. Číslo 
parcely 

Regist
er KN 

Výmera 
parcely v m2 

Druh 
pozemku  Záber v m2 

1881 1739/6 C 1160 zast.p. 3,83 
3343 1764 E 6721 zast.p. cyklokoridor 
3343 1768 E 81 zast.p. cyklokoridor 
3343 1769 E 60 zast.p. cyklokoridor 
3343 1960 E 368 zast.p. cyklokoridor 
3343 4624 E 3419 zast.p. cyklokoridor 
3343 4625 E 9222 zast.p. cyklokoridor 
3343 1770/1 E 696 zast.p. cyklokoridor 
3343 4654/7 E 172 zast.p. cyklokoridor 
3343 4654/8 E 88 zast.p. cyklokoridor 
1881 4694/1 C 3357 zast.p. cyklokoridor 
3343 1958/2 E 304 zast.p. cyklokoridor 

 
b) stavieb:  
- obecnej miestnej komunikácie „Hradiská“ (CKN 1764/42, zastavaná plocha a nádvoria, 
inžinierska stavba) a  
- komunikácie „Fatranská cesta“ (CKN 4694/1, zastavaná plocha a nádvoria, inžinierska 
stavba), v trasovaní cyklotrasy km 1,72983 – km 2,54725, ktorá je súčasťou SO 104-00 – 
Cyklodopravná trasa v k.ú. Sučany. 
nájomcovi:  
Žilinský samosprávny kraj  
Sídlo:   Komenského 48, 011 09 Žilina 
IČO:   37808427 
za účelom zabezpečenie realizácie a udržateľnosti projektu „Vážska cyklodopravná trasa, 
úsek Lipovec - Krpeľany“ , a to záväzkom obce :   



 
  

a) strpieť na časti pozemku a stavby vybudovanie a umiestnenie uvedenej stavby 
cyklotrasy v rozsahu podľa príslušného stupňa projektovej dokumentácie a v rozsahu, 
v akom bude po zrealizovaní stavby  vyznačená  na porealizačnom geometrickom 
pláne, vyhotovenie  ktorého zabezpečí nájomca,  

b) strpieť prevádzkovanie, užívanie, údržbu, opravy, rekonštrukciu a modernizáciu 
uvedenej stavby cyklotrasy a za tým účelom strpieť právo prechodu a prejazdu 
zamestnancov a vozidiel nájomcu.  

na dobu neurčitú za nájomné 1,- Eur  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Nájomca sa usiluje o zabezpečenie realizácie a udržateľnosti projektu „Vážska cyklodopravná trasa, 
úsek Lipovec - Krpeľany“, financovaného z dostupných operačných programov v danom čase 
financovania (napr. operačný program Slovensko), prípadne iných operačných programov a iných 
zdrojov. Realizácia projektu spočíva vo vybudovaní a prevádzkovaní uvedenej stavby vo verejnom 
záujme, ktorej stavebníkom bude nájomca a udržateľnosť projektu spočíva v jeho udržaní po dobu 
minimálne piatich (5) rokov od finančného ukončenia projektu. 
 
III. schvaľuje  
prenájom nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany: 
b) pozemkov: 

LV č. Číslo 
parcely 

Regist
er KN 

Výmera 
parcely v m2 

Druh 
pozemku  Záber v m2 

1881 1739/6 C 1160 zast.p. 3,83 
3343 1764 E 6721 zast.p. cyklokoridor 
3343 1768 E 81 zast.p. cyklokoridor 
3343 1769 E 60 zast.p. cyklokoridor 
3343 1960 E 368 zast.p. cyklokoridor 
3343 4624 E 3419 zast.p. cyklokoridor 
3343 4625 E 9222 zast.p. cyklokoridor 
3343 1770/1 E 696 zast.p. cyklokoridor 
3343 4654/7 E 172 zast.p. cyklokoridor 
3343 4654/8 E 88 zast.p. cyklokoridor 
1881 4694/1 C 3357 zast.p. cyklokoridor 
3343 1958/2 E 304 zast.p. cyklokoridor 

 
b) stavieb:  
- obecnej miestnej komunikácie „Hradiská“ (CKN 1764/42, zastavaná plocha a nádvoria, 
inžinierska stavba) a  
- komunikácie „Fatranská cesta“ (CKN 4694/1, zastavaná plocha a nádvoria, inžinierska 
stavba), v trasovaní cyklotrasy km 1,72983 – km 2,54725, ktorá je súčasťou SO 104-00 – 
Cyklodopravná trasa v k.ú. Sučany. 
nájomcovi:  
Žilinský samosprávny kraj  
Sídlo:   Komenského 48, 011 09 Žilina 
IČO:   37808427 
za účelom zabezpečenie realizácie a udržateľnosti projektu „Vážska cyklodopravná trasa, 
úsek Lipovec - Krpeľany“ , a to záväzkom obce :   

c) strpieť na časti pozemku a stavby vybudovanie a umiestnenie uvedenej stavby 
cyklotrasy v rozsahu podľa príslušného stupňa projektovej dokumentácie a v rozsahu, 
v akom bude po zrealizovaní stavby  vyznačená  na porealizačnom geometrickom 
pláne, vyhotovenie  ktorého zabezpečí nájomca,  



 
  

d) strpieť prevádzkovanie, užívanie, údržbu, opravy, rekonštrukciu a modernizáciu 
uvedenej stavby cyklotrasy a za tým účelom strpieť právo prechodu a prejazdu 
zamestnancov a vozidiel nájomcu.  

na dobu neurčitú za nájomné 1,- Eur  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa:  
Nájomca sa usiluje o zabezpečenie realizácie a udržateľnosti projektu „Vážska cyklodopravná 
trasa, úsek Lipovec - Krpeľany“, financovaného z dostupných operačných programov v 
danom čase financovania (napr. operačný program Slovensko), prípadne iných operačných 
programov a iných zdrojov. Realizácia projektu spočíva vo vybudovaní a prevádzkovaní 
uvedenej stavby vo verejnom záujme, ktorej stavebníkom bude nájomca a udržateľnosť 
projektu spočíva v jeho udržaní po dobu minimálne piatich (5) rokov od finančného 
ukončenia projektu. 
Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
  

 Žiadosť p. Dany Luštikovej o prenájom priestorov  
  
p. starosta informoval, že bola doručená žiadosť o prenájom priestorov po neb. Blažene 
Navrátilovej. Čo sa týka p. Bongilajovej, zaplatila nejaké splátky dlhu, do konca týždňa chce 
vyrovnať zvyšok dlhu na základe dohody o splátkach.   
  
MUDr. Richard Koyš uviedol, že s komisia sociálno-zdravotná, školstva, mládeže a bytová s 
prenájmom priestorov p. Dane Luštikovej súhlasí len v prípade uhradenia všetkých 
pohľadávok voči obci.  
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   
nájom bytu (po neb. Blažene Navrátilovej) – 1 miestnosť v dome Pri Váhu 3 (Fitko) pre Danu 
Luštíkovú na 1 rok  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (rekonštrukcia 
komunikácií, denný stacionár, digitalizácia náučného chodníka, oprava poruchy PK a 
rozvodov TUV v budove B v MŠ, zlepšenie energetickej hospodárnosti MŠ ai.)  

  

Rekonštrukcia miestnych komunikácií  

  

p. starosta  informoval, že podľa harmonogramu by sa v apríli mali začať práce na miestnych 



 
  

komunikáciách Stará hradská, Hviezdoslavova, Hurbanova.  Výber dodávateľa na chodník ul. 
Hviezdoslavova prebehol. Prihlásili sa štyria uchádzači elektronickou formou. Do verejnej 
súťaže sa zapojili spoločnosti: Skanska, Akvarel, JUDr. Straková  a Slovak building. 
Predpokladaná hodnota zákazky bola 130 tis. €, súťaž vyhrala firma Skanska, ktorá vyhrala aj 
rekonštrukciu miestnych komunikácií. Začnú ulicou Stará hradská, následne budú pokračovať 
Hviezdoslavovou ul., ukončia ul. Hurbanovou. Mal snahu presunúť práce na miestnej 
komunikácii Hurbanova na mesiac júl, kedy materská škola nie je v prevádzke, no v čase 
prázdnin chce mať dodávateľ už stavbu ukončenú. Robili sa opatrenia na vytvorenie finančnej 
rezervy pre prípad, že by sa na stavbe niečo udialo a bolo by to potrebné promptne riešiť, 
napr. dažďové vpuste, defekty na miestnych komunikáciách.  

  

Projekt Digitalizácia náučného chodníka  

  

p. starosta informoval, že čo sa týka projektu “Digitalizácia náučného chodníka”, obec má 
možnosť zapojiť sa do projektu Interreg V-A v spolupráci s Českou republikou. Cieľom je 
zatraktívnenie kultúrneho a prírodného dedičstva pre obyvateľov a 
návštevníkovcezhraničného regiónu.  

Absolvoval aj stretnutie so starostkou obce Jasenná (ČR), s ktorou sa zapojili v minulosti do 
spoločného programu v rámci cezhraničnej spolupráce. Vyhlásený program trvá do konca 
roka, budúci rok bude výzva pre Poľskú republiku. Obec má záujem získať finančné 
prostriedky na zdigitalizovanie náučného chodníka, ktorý sa robil v minulosti a dostať ho do 
digitálnej podoby, jednak historických budov i osobností Sučian (Ďurko Langsfeld, Milan 
Hodža). Vytvoril by sa tak dokument s QR kódmi, cez ktoré bude možné video načítať. 
Historický náučný chodník by sa zviditeľnil pre návštevníkov, ale i pre obyvateľov Sučian 
prostredníctvom web-stránky obce.   

  

Zlepšenie energetickej hospodárnosti budovy MŠ  

p. starosta informoval, že je možnosť podať žiadosť o dotáciu na “Zlepšenie energetickej 
hospodárnosti budovy materskej školy” na zateplenie budovy, výmenu okien, 
zmodernizovanie zdroja kúrenia, aby sa dosiahla požadovaná úspora, zhodnotenie 
energetickej náročnosti oboch objektov.  

  

Oprava vodovodného potrubia  

p. starosta informoval, že došlo k oprave vodovodného potrubia teplej úžitkovej vody v 
budove B materskej školy. Pri oprave poruchy bolo zistené, že v suteréne dochádza k úniku 
teplej vody, kotol bol v tom čase v poruche, nefunkčný. Rozvody v budove materskej školy sú 
robené v energokanáloch zabetónovaných pod podlahou materskej školy. Oprava bola dosť 
náročná, porucha sa lokalizovala, bola odstránená, už by nemalo dochádzať k úniku vody.   

  

Diskusia: Mgr. Lenka Žuchová  

  

Mgr. Lenka Žuchová skonštatovala, že ekonomická komisia súhlasí so zapojením sa do 
projektu “Zlepšenie energetickej hospodárnosti budovy materskej školy” i “Digitalizácie 



 
  

náučného chodníka”.  

  

Ing. Peter Pohl skonštatoval, že stavebná komisia prerokovala návrh na podanie žiadosti o 
dotáciu na projekt “Zlepšenie energetickej hospodárnosti budovy materskej školy”.  

  

Pobytový stacionár  

p. starosta informoval o zámere výstavby “Pobytového stacionára” na pozemku pri 
potravinách KAMA, materiál bol predložený v podkladoch na rokovanie. Konateľ 
spoločnosti, Ing. Tomka žiadosť podal, čaká na vyhodnotenie prvého kola, bude informovať, 
či bola úspešná.   

Čo sa týka zámeru výstavby “Denného stacionára”, ak bude chcieť ísť obec do realizácie 
samostatne, Ing. Tomka poskytne obci bezplatne všetky materiály a dokumentácie, ktoré 
má spracované s tým, že obec môže osloviť projekčnú firmu, ktorá mu tieto podklady 
spracovala a spoločnosť Samaritán už by do tejto spolupráce nešla.   

Uviedol, že tiež bol opatrný, čo sa týka súvisiacich zmlúv, verejného obstarávania, nie sú 
doposiaľ zrejmé konkrétne podmienky. Navrhol spoločnosti Samaritán, že v prípade, že by 
mali problémy s pozemkom za potravinami KAMA, bolo by možné sa baviť o poskytnutí 
pozemku na predaj na pobytový stacionár.   

Dodal, že by bol opatrný s viazaním obce, udržateľnosťou 10 rokov, keď nemáme ešte 
partnera, služby by musela zabezpečovať obec vlastnými pracovníkmi.  

  

p. prednostka doplnila, že obec do samostatného podania žiadosti na prefinancovanie denného 
stacionára ísť nemôže, pričom z výzvy nebolo prvýkrát zrejmé, ktorý partner má aké 
povinnosti. Bolo by vhodné vyčkať, kým sa formulácia výzvy vyvinie, aby bola šitá obci na 
mieru.   

  

p. starosta uviedol, že obec mala aj ponuku od spol. Benetrix, od ktorej neskôr spol. Benetrix 
odstúpila.   

  

p. Peter Krčula sa opýtal, kedy prebehne rekonštrukcia sociálnych zariadení v Robotníckom 
kultúrnom dome. Poriadal sa ples, podlahy v RKD i sociálne zariadenia sú v katastrofálnom 
stave.   

  

p. starosta odpovedal, že bola podaná žiadosť, ktorej súčasťou bola aj oprava sociálnych 
zariadení na prízemí, audiotechnika a podlahy v sále. Hodnotenie žiadosti sa posunulo na 
koniec mesiaca február. V prípade jej schválenia bude poslanecký zbor informovať, zrušia sa 
plánované akcie a začne sa s rekonštrukciou. Dodal, že najradšej by bol, keby do projektu 
bolo možné zahrnúť aj výmenu strechy, no strecha bola neoprávnený náklad. Na základe 
doručených cenových ponúk by rekonštrukcia strechy Robotníckeho kultúrneho domu stála 
52-54 tis. € s tým, že strecha v rámci tohto projektu je neoprávnený náklad, musela by sa 
platiť z vlastných prostriedkov. Je na posúdení, v akom stave je krov, strešné laty, bolo by 
nutné dať tam parozábranu. Rekonštrukciu strechy by bolo možné realizovať v rámci iného 
projektu.   



 
  

  

p. Kyselica uviedol, že všetci asi v médiách zaregistrovali správu, že obec má šikovnú slečnu 
Huberovú, ktorá už dvakrát po sebe vyhrala celoslovenskú súťaž “Ako eurofondy pomohli 
mestu či regiónu”. Navrhol osloviť ju, či by nedokázala niečo prínosné pre obec navrhnúť.   

  

p. starosta odpovedal, že Ing. Vladimír Huber je šéfom Spoločného stavebného úradu so 
sídlom v Sučanoch, kontakty sú na dennej báze, spolupráca nie je vylúčená pri navrhovaní 
alebo riešení nejakej modernizácie a vyhodnotení energetickej náročnosti objektov. Je možné 
rokovať a navrhnúť nejaké opatrenia, variantné riešenia, aby sa obecné zastupiteľstvo mohlo 
rozhodnúť na základe predložených faktov.   

  

p. prednostka uviedla, že obec podala dve žiadosti na projekt “Rekonštrukcie sociálnych 
zariadení”. Prvá bola zamietnutá, druhá je vo fáze rozhodovacieho konania. Obec má 
spracovaný projekt, projektová cena bola 65 tis. €, vysúťažená 56 tis. € v r. 2020, kedy obecné 
zastupiteľstvo odmietlo rekonštrukciu sociálnych zariadení z vlastných zdrojov.   

Výzvy obec sleduje, spolupracuje s viacerými agentúrami z eurofondov a aj projektoví 
manažéri, s ktorými obec spolupracuje pri podávaní projektov, informujú o možnostiach 
podávania projektov. Na rekonštrukciu sociálnych zariadení výzva často nebýva.   

  

p. starosta dodal, že po obdržaní informácie o výsledku hodnotiaceho kola bude poslancov 
informovať. V prípade schválenia projektu rekonštrukcie sociálnych zariadení je potrebné, 
aby sa ekonomická a stavebná komisia zaoberali aj rekonštrukciou strechy robotníckeho 
domu. Ak by sa neriešila strecha, budova zatečie, zavlhne.  

  

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil  

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch schvaľuje  

1. podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt „ Zlepšenie 
energetickej hospodárnosti Materskej školy, Sučany“z Enviromentálneho fondu   

2. zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel 
medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane 
prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, 
že takáto situácia bude relevantná, a to do výšky 20.000,00 EUR   

3. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci  

4. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške minimálne 5% celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v maximálnej výške do 
20.000, - Eur.  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  



 
  

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   
schvaľuje  

a) predloženie a realizáciu projektu:   

s názvom: Prechádzky históriou Sučian a Jasennej  

Operačný program: Interreg V-A Slovenská republika – Česká republika  

Prioritná os: 2. KVALITNÉ ŽIVOTNÉ PROSTREDIE  
Investičná priorita: Zachovanie, ochrana, podpora a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva 
(6c)  

Špecifický cieľ:  
2.1 Zvýšenie atraktívnosti kultúrneho a prírodného dedičstva pre obyvateľov a návštevníkov 
cezhraničného regiónu  
b) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu: 
Prechádzky históriou Sučian a Jasennej vo výške 5% z celkovej sumy oprávnených výdavkov 
58.400,- EUR, tj 2 920,- Eur  

c) Dohodu o spolupráci partnerov na projekte v rámci výzvy na predkladanie žiadostí  

o nenávratný finančných príspevok č. INTERREG V-A SK-CZ/2023/15.  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   
schvaľuje  
predloženie projektového zámeru na rozšírenie kapacít komunitnej starostlivosti na projekt 
„denný stacionár na ul. Ďurka Langsfelda” na pozemkoch parc.č. 22, 24/1, 25/1, 27/4, 27/4, 
k.ú. Sučany v rámci výzvy 13I01-22-V01  

Za: 0   

Proti: 5 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš,  Ľubomír Kyselica, , Ing. Peter 
Pohl)  

Zdržal sa: 4 (Mgr. Lenka Žuchová, Mgr. Róbert Kováč, Miroslav Mihálik, Peter Krčula)  

Uznesenie nebolo prijaté.  

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo  

Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 
denný stacionár, digitalizácia náučného chodníka, oprava poruchy PK a rozvodov TUV v 
budove B v MŠ, zlepšenie energetickej hospodárnosti MŠ ai.)  



 
  

II. berie na vedomie  

Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (rekonštrukcia komunikácií, 
denný stacionár, digitalizácia náučného chodníka, oprava poruchy PK a rozvodov TUV v 
budove B v MŠ, zlepšenie energetickej hospodárnosti MŠ ai.)  

Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Súdne konania s Ing. Miroslavom Stanovským  

  

p. starosta informoval, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 13.12.2022 bolo prijaté 
nasledovné uznesenie 169/2022   

(Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch:  

I. prerokovalo  
urovnanie všetkých vzájomných nárokov medzi obcou Sučany a Ing. Miroslavom 
Stanovským ponechaním jemu priznaných a uhradených nárokov v zmysle rozsudku 
Okresného súdu Martin č. 18Cb/116/2015 zo dňa 5.12.2019  
II. schvaľuje  
uzatvorenie dohody o urovnaní, predmetom ktorej je urovnanie všetkých vzájomných  
nárokov medzi obcou Sučany a Ing. Miroslavom Stanovským ponechaním jemu priznaných  
a uhradených nárokov v zmysle rozsudku Okresného súdu Martin č. 18Cb/116/2015 zo dňa  
5.12.2019 a vzdaním sa všetkých nárokov Ing. Miroslava Stanovského voči obci Sučany).  

p. starosta uviedol, že uvedeným uznesením bolo dohodnuté, že obec sa pokúsi dohodnúť s 
Ing. Stanovským na urovnaní dlhoročného súdneho sporu. Dohodu o urovnaní pripravil 
právny zástupca obce JUDr. Marián Ďurana, prekonzultovaná bola aj s protistranou JUDr. 
Štolmachovou. Jej predmetom je urovnanie úrokov a uzatvorenie súdneho sporu s Ing. 
Stanovským. Uvedený materiál bol zaslaný v podkladoch pre rokovanie obecného 
zastupiteľstva.   

  

Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že na ekonomickej komisii bolo povedané, že je to vyslovene 
na žiadosť Ing. Stanovského, aby bola dohoda o urovnaní schválená obecným 
zastupiteľstvom. Komisia uvedené odporúča schváliť.   

  

Mgr. Kováč uviedol, že je potrebné dlhoročný súdny spor ukončiť, nakoľko je dlhoročnou 
traumou.   

  

p. starosta uviedol, že v súdnom spore sa prišlo na veci, ktoré boli oprávnené. Je dobré, že na 
začiatku to nebolo ukončené. Touto dohodou sa celá záležitosť uzavrie.   

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   



 
  

schvaľuje uzatvorenie dohody o urovnaní, predmetom ktorej je urovnanie všetkých 
vzájomných nárokov medzi obcou Sučany a Ing. Miroslavom Stanovským ponechaním jemu 
priznaných a uhradených nárokov v zmysle rozsudku Okresného súdu Martin č. 
18Cb/116/2015 zo dňa 5.12.2019 a vzdaním sa všetkých nárokov Ing. Miroslava Stanovského 
voči obci Sučany, a to v znení priloženom v materiáloch k OZ  

Za: 8 (Milan Cuna, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, 
Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 1 (MUDr. Richard Koyš)  

Zdržal sa: 0  

  

p. starosta skonštatoval, že ešte prebieha súdny spor so spoločnosťou SOAR, ktorá realizovala 
výstavbu bytového domu Hradiská.   

  

Dotácie z rozpočtu obce  

 

Návrh na poskytnutie dotácií spoločenským organizáciám v obci bol prítomným zaslaný 
v materiáloch na rokovanie elektronicky. Bol prejednaný kultúrnou a ekonomickou komisiou.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje poskytnutie dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 nasledovne: 

 
 

Organizácia 
 

Účel použitia dotácie 
Výška dotácie v 

Eur 

Futbalový oddiel Tatran 
Sučany Na činnosť klubu 

23 000 (s 
vyplatením po 

11 500 polročne) 
Kolkársky klub Tatran 
Sučany Na pokrytie cestovných nákladov 2 500,00 

Klub sučianskych turistov 
Na obnovu a terénne úpravy plochy 
okolo chaty Vendovka a na oplotenie 
Turistickej základne 

800,00 

Poľovnícke združenie 
JAROLÍM Sučany 

Na zakúpenie materiálu (rezivo, 
spojovací materiál, stavebný 
materiál) pre účely rekonštrukcie 
streleckých boxov na strelnici v 
Sučanoch, nákup terčov a potrieb pre 
usporiadanie streleckých pretekov a 
cien pre výhercov 

1 000,00  

Skialpinistický klub Sučany 
Na dvojdňové skialpinistické preteky 
jednotlivcov, športovú činnosť klubu, 
nákup športového vybavenia klubu 

1 200,00 

Slovenský rybársky zväz 
Martin, obvodná 
organizácia Sučany 

Na zarybňovanie, usporiadanie 
Rybárskej zábavy, Športového 
rybárskeho dňa obce Sučany (27. 08. 

1 000,00 



 
  

 
Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Dotácie centrám voľného času  

2023) a opravu príjazdovej cesty na 
Štrkoveň 

ŠK pri tenisových kurtoch 
obce Sučany 

Na nákup antuky, vápna, opravu 
oplotenia, nákup postreku proti 
burine 

500,00 

Tenisový klub Sučany Na nákup antuky, vápna, opravu 
oplotenia 500,00 

TJ Tatran Sučany, 
Stolnotenisový oddiel  

Na zabezpečenie tréningov, na 
cestovné, nákup cien a občerstvenia 1 000,00 

Volejbalový klub Tatran 
Sučany 

Na nájom telocvične, na kúpu 
volejbalového príslušenstva (lopty, 
siete..) 

500,00 

Športové organizácie  Spolu:  21 000,00 
Cirkevný zbor ECAV Na detský letný tábor BIBLILAND 1 000,00 
Dobrovoľný hasičský zbor 
Sučany Na projekt „Záchranári deťom“ 1 000,00 

Miestny odbor Matice 
slovenskej 

Športové, kultúrne a spoločenské 
podujatia venované výročiam 
a osobnostiam Sučian 

500,00 

Občianske združenie 
Sučianka 

Na pokrytie nákladov spojených 
s vystúpeniami, administratívnou 
činnosťou, na nákup krojových 
doplnkov, na nákup občerstvenia 

700,00 

OZ Základná organizácia 
JDS Sučany Na projekt „Aktívneho starnutia“ 1 300,00 

Rímskokatolícka cirkev, 
Farnosť Sučany Na detský letný tábor 1 000,00 

Základná organizácia 
Slovenského zväzu 
protifašistických 
bojovníkov Sučany 

Na akcie, kytice, administratívnu 
činnosť, výlet pre členov ZO SZPB, 
návšteva imobilných členov, 
spoluorganizovanie osláv výročia 
SNP v obci. 

800,00 

Základná organizácia 
Slovenského zväzu 
zdravotne postihnutých 
Sučany 

Na dopravu na kultúrne a športové 
podujatia, výlet, na kurzy 
a vzdelávacie aktivity, podujatia na 
podporu zdravia. 

800,00 

Projekt pomoci osamelým 
spoluobčanom – „Babička 
spoločníčka“ 

200,00 

Spoločenské organizácie  Spolu:  7 300,00 



 
  

  

Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ešte neboli doručené všetky čestné prehlásenia. Ekonomická 
komisia doporučuje predložené zdokladované žiadosti schváliť. Dotácie ostatným centrám 
voľného času bude možné schváliť po doručení čestných vyhlásení.  

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje dotácie r. 2022 z rozpočtu obce Sučany pre CVČ 
 
názov CVČ počet žiakov        výška dotácie /1 

žiak            
dotácia celkom 

Súkromné CVČ pri 
Súkromnej  
základnej škole  ul. 
Východná 11441/18 
B 

4 107,54  €                           430,16 € 

Katolícka základná 
škola  
s materskou školou 
A. Bernoláka 
Ul. S. Tomášika 1 
Martin 

9 107,54 €   967,86 € 

Celkom:                                                            13  1 398,02€ 
SCVČ, Partizánska 
13  Sučany                     

58 107,54 €   6 237,32 € 

 71  7 635,34    €    
Dotácia pre CVČ sa poskytuje pre žiakov s trvalým pobytom na území obce Sučany vo veku 
5-15 rokov v zmysle VZN č. 6/2015 o poskytovaní dotácii.  
Dotácia  pre CVČ zriadené na území obce Sučany sa poskytuje podľa VZN č. 4/2020 
a v zmysle nariadenia vlády Slovenskej republiky č. 668/2004 Z. z. o rozdeľovaní výnosu 
dane z príjmov územnej správy v znení neskorších predpisov a zákona č. 596/2003 o štátnej 
správe v školstve a školskej samospráve. 
Za: 9 (Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, 
Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Informácia o zmene organizačnej štruktúry od 1.2.2023  

  

p. starosta informoval o zmene organizačnej štruktúry obce. Zmena zahŕňa obsadenie voľnej 
pracovnej pozície na Spoločnom stavebnom úrade so sídlom v Martine pre 29 obcí Turca v 
rámci spoločnej zmluvy. Pracovné miesto obsadila Ing. Katarína Malková.  

Ďalej došlo k preobsadeniu pracovného miesta na referáte kultúry Ing. Anežkou Budzákovou 
po návrate z materskej dovolenky. Pani Katarína Miháliková bola presunutá k hasičom.   

Ďalej p. starosta informoval, že projekt Miestnej občianskej a poriadkovej služby trvá do 
31.3.2023. Štyria pracovníci pod DHZ robia dokonca marca.  



 
  

Informoval, že projekty Komunitné centrum a Terénna sociálna práca trvajú do 30.6.2023.  

Ďalej informoval, že správu komunálneho odpadu už nevykonáva Ing. Bobčeková, táto 
agenda bola presunutá na p. Obžutovú a p. Repkovú, kde sa budú vydávať rozhodnutia a 
vyberať poplatky.   

  

Diskusia: Mgr. Kováč, p. Kyselica  

  

Mgr. Róbert Kováč sa opýtal, kde sa podeli 2 koordinátori VPP z pôvodnej organizačnej 
štruktúry. Hasičom sa navýšilo 1 pracovné miesto.  

  

p. starosta odpovedal, že dvaja robotníci (p. Burda a p. Škuta) boli presunutí od Ing. Hríba 
pod veliteľa DHZ.  

  

p. Kováč sa opýtal, či na Kamerovom systéme bolo vytvorené nové pracovné miesto.  

  

p. starosta odpovedal, že jeden pracovník DHZ odišiel, bol nahradený p. Mihálikovou. Dodal, 
že čo sa týka Komunitného centra, udržateľnosť projektu je 5 rokov. Koncom marca bude 
dostupná informácia, či projekty budú pokračovať alebo či prejdú pod gestorov Úrad práce, 
sociálnych vecí a rodiny alebo Úrad vlády.   

  

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica.   

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

berie na vedomie Informáciu o zmene organizačnej štruktúry od 1.2.2023  

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Priestor pre verejnosť  

  

Nakoľko neboli prítomní žiadni občania v auditóriu, p. starosta vyhlásil prestávku.   

  

Voľba zapisovateľky Komisie kultúry a športu a člena NSZ  

  

p. starosta predniesol návrh na odvolanie p. Kataríny Mihálikovej z funkcie zapisovateľky 
komisie kultúry a športu a menovanie Ing. Anežky Budzákovej do tejto funkcie.  



 
  

  

Hlasovanie zaprijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

I. odvoláva   

Katarínu Mihálikovú z funkcie zapisovateľa Komisie kultúry a športu  

II. menuje   

Ing. Anežku Budzákovú za zapisovateľa Komisie kultúry a športu  

Za: 9 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, 
Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Počas hlasovania chýbal p. Milan Cuna.  

  

p. starosta predniesol návrh na odvolanie p. Kataríny Mihálikovej z funkcie členstva rady 
Nových sučianskych zvestí a menovanie Ing. Anežky Budzákovej do tejto funkcie.  

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   

I. odvoláva   

Katarínu Mihálikovú z funkcie člena redakčnej rady Nových Sučianskych zvestí  
II. menuje   

Ing. Anežku Budzákovú za člena redakčnej rady Nových Sučianskych zvestí  

Za: 9 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, 
Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Počas hlasovania chýbal p. Milan Cuna.  

  

Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023  

 

p. starosta informoval, že materiál bol predložený v podkladoch pre rokovanie obecného 
zastupiteľstva.  

  

Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že je možné použitie rezervného fondu minulého roka na bežné 
výdavky obce. Ekonomická komisia odporúča zmenu rozpočtu schváliť.   

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
Schvaľuje zmenu rozpočtu obce Sučany na r. 2023 
P.č. Príjmové finančné operácie: ekon.kl. funkčná kl. zdroj   suma 



 
  

1. Z rezervného fondu obce P 454001   46  + 182 000,00 
       PRÍJMY SPOLU:  + 182 000,00 
         
  Bežné výdavky: ekon.kl. funkčná kl. zdroj   suma 
2. Právne služby V 637005 01.1.1 46  + 5 000,00 
3. Údržba budov  MŠ V 635006 09.1.1.1 46  + 10 000,00 
         
  Kapitálové výdavky: ekon.kl. funkčná kl. zdroj   suma 
4. Prípravná a projektová dokumentácia V 716 04.4.3 46  + 7 000,00 
5. Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov V 717002 04.5.1 46  + 140 000,00 
6. Rekonštrukcia Domu Ď.Langsfelda V 717002 06.6.0 46  + 20 000,00 
       VÝDAVKY SPOLU:  + 182 000,00 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Upustenia od vymáhania pohľadávok  

  

p. starosta informoval o žiadosti p. Mariána Turana o odpustenie pohľadávky za prenájom 
priestorov v dôvodu uzatvorenia prevádzky počas pandémie COVID-19.  

  

Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia žiadosť prerokovala. Žiadateľ mal 
možnosť požiadať o dotáciu na nájomné, túto možnosť nevyužil. Komisia neodporúča 
uvedenej žiadosti vyhovieť, žiadateľovi doporučuje požiadať o splátkový kalendár.   

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

schvaľuje  
žiadosť p. Mariána Turana o odpustenie pohľadávky obce za nájom v priestoroch bývalej 
budovy SLSP, a to vo výške 453,22 EUR, z dôvodu uzatvorenej prevádzky v období 
pandémie ochorenia COVID-19  

Za: 0   

Proti: 4 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Ing. Peter Pohl, Mgr. Lenka Žuchová)  

Zdržal sa: 6 (Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír 
Kyselica, Miroslav Mihálik)  

Uznesenie nebolo schválené.   

  

p. starosta informoval o žiadosti p. Mareka Cicku o splátkový kalendár nedoplatku na 
poplatku za odvoz komunálneho odpadu a drobného stavebného odpadu.   

  



 
  

Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia odporúča žiadosti vyhovieť, žiadateľ 
má záujem splácať pohľadávky.  

  

JUDr. Mgr. Peter Belica naniesol pozmeňujúci návrh - doplnenie textu uznesenia: “pod 
stratou výhody splátok v prípade omeškania so splátkou”.  

  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   

I. prerokovalo   

Žiadosť p. Mareka Cicku o povolenie splátok nedoplatku za nájomné a komunálny odpad 
v celkovej výške 714,19 EUR, s výškou splátky 50,00 EUR / mesačne  
II. schvaľuje   
Žiadosť p. Mareka Cicku o povolenie splátok nedoplatku za nájomné a komunálny odpad v 
celkovej výške 714,19 EUR, s výškou splátky 50,00 EUR / mesačne pod stratou výhody 
splátok v prípade omeškania so splátkou  

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Správy z komisií OZ  

  
MUDr. Richard Koyš informoval o činnosti komisie sociálno-zdravotnej, školstva, mládeže a 
bytovej.   
Komisia prerokovala žiadosti občanov o poskytnutie dávky v hmotnej núdzi. Navrhli jej 
poskytnutie nasledovne: Libuša Majtáňová 100,- €, Pavol Koment 100,- €, Eva 
Matúšková 50,- €, Ľudmila Christovová 100,- €, Ivan Ondruška 50,- €.  
Na základe posúdenia sociálnej a zdravotnej situácie Lauretty Janíkovej, nar. 2004 s trvalým 
bytom ul. Stromová 5, Sučany pracovníčkou sociálneho referátu a  rozhodnutím starostu obce 
bola menovanej poskytnutá mimoriadna dávka v hmotnej núdzi vo výške 200,- € na zvýšené 
výdavky na lieky a absolvovanie liečení.  
MUDr. Koyš navrhol, aby prílohou žiadosti o jednorazovú a mimoriadnu dávku v hmotnej 
núdzi bol aj dokument o zdravotnom stave žiadateľa.  
Komisia sa zaoberala navýšením finančného príspevku na stravovanie pre občanov obce 
Sučany. V zmysle VZN obce Sučany č. 1/2017 o podmienkach poskytovania finančných 
prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci a dodatku č. 1/2021 účinného od 13. 3. 2021 
predstavuje výška príspevku na 1 obed 0,50 € pre občanov, ktorí spĺňajú kritériá stanovené 
VZN. Vzhľadom na rast cien potravín a energií navrhli členovia komisie zvýšenie pôvodnej 
výšky príspevku z 0,50 € na 0,70 €/ obed. K uvedenému návrhu zmeny je potrebné 
vypracovať návrh dodatku k  VZN č. 1/2017.  
Komisia požaduje riešiť parkovacie miesta v úseku od Robotníckeho kultúrneho domu po 
Rímsko-katolícky kostol v Sučanoch.  



 
  

Na komisii bol vznesený návrh, že majiteľom chátrajúcich budov v obci, ktoré ohrozujú 
chodcov, napr. bývalá lekáreň, je možné 10-násobné navýšenie dane z nehnuteľností.  
  
p. starosta uviedol, že riešenie parkovania v obci je potrebné prerokovať stavebnou a 
ekonomickou komisiou.  

  
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že nie všetci žiadatelia o poskytnutie jednorazovej dávky v 
hmotnej núdzi sú v zlej finančnej situácii. Množstvo ľudí je v horšej sociálnej situácii, no 
nevedia o možnosti poskytnutia uvedenej dávky. Navrhla, aby aj zástupkyňa Miestnej 
organizácie Slovenského zväzu zdravotne postihnutých, p. Bellová navrhla občanov, ktorí sú 
v zlej sociálnej situácii, ktorých by následne navštívili pracovníčky Terénnej sociálnej práce, 
sociálneho referátu preveriť situáciu, pomôcť im so spísaním žiadosti. Následné môže 
prebehnúť kontrola pravdivosti údajov, posúdenie zdravotného stavu. Môžu sa rozdeliť 
zdravotné a sociálne dôvody. Niektorí občania môžu mať zhoršený zdravotný stav, preto 
zvýšené výdavky, no sociálne nemusí byť na tom zle. Môžu byť občania, ktorí sú na tom 
zdravotne dobre, no sociálne sú na tom zle.  
Matrikárka, p. Bellová, Terénne sociálne pracovníčky môžu monitorovať občanov, navrhnúť 
im riešenie ich situácie formou jednorazovej dávky v hmotnej núdzi.   
Zároveň požiadala p. starostu, p. prednostku, Ing. Bobčekovú o návrh zmeny uvedeného 
Všeobecne záväzného nariadenia.   
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   
Schvaľuje   
prípravu návrhu dodatku k VZN obce Sučany č. 1/2017 o podmienkach poskytovania 
finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoc, predmetom ktorého bude navýšenie 
príspevku na stravné z 0,50 Eur na 0,70e Eur  

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
  
p. prednostka uviedla, že Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania 
finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci je potrebné upraviť, zobjektivizovať 
posudzovanie dávky. Dodala, že pani Bellová v rámci projektu “Babička spoločníčka” 
navštívila množstvo domácností, má prehľad o tom, v akých podmienkach občania žijú.  

  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  

schvaľuje žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi:  

Libuša Majtáňová- návrh 100,- €   

Pavol Koment – návrh 100,- €  

Eva Matúšková – návrh 50,- €  



 
  

Ľudmila Christovová – návrh 100,- €  

Ivan Ondruška – návrh 50,- €  

Celkovo vo výške 400,- €  

Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
  

Ing. Peter Pohl informoval o činnosti Komisie výstavby, územného plánu a dopravy. Komisia 
prerokovala žiadosť Ing. Silvie Buckovej o dočasné používanie obecného pozemku (KNC 
27/1 ku Sučany) na ulici Ďurka Langsfelda za účelom parkovania motorového vozidla. Vo 
vlastnom dvore parkovanie nie je možné z dôvodu prebiehajúcich stavebných prác na 
vodovodnej a kanalizačnej prípojke. Komisia konštatuje, že parkovanie vozidiel na verejnom 
priestranstve je umožnené všetkým občanom na miestach na to určených (parkoviská). 
Predmetný pozemok je v územnom pláne určený na verejnú zeleň a parkovanie vozidiel je 
v kolízii s pripravovaným prístreškom na projekte cyklotrasy, preto navrhuje OZ žiadosti 
nevyhovieť. Zároveň komisia odporúča preveriť zásah do obecného chodníka pre peších – 
zmenu sklonu.  

  

p. Kyselica dodal, že Ing. Korčeková má ústnu dohodu so súhlasom p. starostu – povolenie 
tam parkovať do konca mesiaca marec, kým sa nedorieši oprava prípojky.   

  

Ing. Peter Pohl infotrmoval, že komisia prerokovala žiadosť Petra Iskierku o prenájom časti 
pozemku KNC 399 katastrálne územie Sučany za účelom dočasnej skládky ornice z dôvodu 
prebiehajúcich búracích a stavebných prác na nehnuteľnostiach vo vlastníctve žiadateľa. 
Komisia neodporúča vyhovieť žiadosti.  

Ďalej komisia prerokovala žiadosť sp. Constário, s.r.o. Žilina o súhlas na budúci prevod 
vlastníckych práv k verejnej kanalizácii a vodovodu na obec Sučany. Komisia odporúča OZ 
neschváliť zámer a odporúča žiadateľovi obrátiť sa so svojou žiadosťou na Turčiansku 
vodárenskú spoločnosť.  

  

p. starosta dodal, že spoločnosť Constário, s.r.o. Žilina pripravuje výstavbu v Schulzovom 
dvore.   

  

Ing. Peter Pohl uviedol, že komisia prerokovala podnet sociálnej komisie - upozornenie na 
nebezpečnú dopravnú situáciu na ulici Ď. Langsfelda a Námestie SNP z dôvodu nevhodného 
státia automobilov – návrh na osadenie dopravného značenia. Komisia odporúča 
vypracovanie projektu dopravného značenia a vyžiadanie súhlasu Okresného dopravného 
inšpektorátu.  
Ing. Peter Pohl uviedol, že stavebná komisia pripravila harmonogram zasadnutí stavebnej 



 
  

komisie v roku 2023 na nasledovné termíny: 19. apríla, 14. júna, 06. septembra, 18. októbra, 
06. decembra 2023. Zasadnutia stavebnej komisie sa spravidla konajú v stredu, týždeň pred 
zasadnutím Obecného zastupiteľstva v zasadačke stavebného úradu.  

  
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že ekonomická komisia sa zaoberala okrem už prejednaného 
obsahu aj poplatkami za prenájom priestorov Robotníckeho kultúrneho domu v súvislosti so 
zvyšovaním cien energií.   

  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
schvaľuje Cenník prenájmu priestorov a majetku v Robotníckom kultúrnom dome 
 

Sála RKD a príslušenstvo 
Komerčné účely (zábava, ples, zhromaždenie politických strán, 
reklamné podujatia ...) a súkromné účely pre občanov bez trvalého 
pobytu v Sučanoch (svadba, rodinná oslava, kar a pod.): 

 

Obdobie letné   ( 01.04. - 31.10. )    20,- €/h 
Obdobie zimné ( 01.11. - 31.03. )    30,- €/h 
Predajné akcie do 8 hod.    120,- € 
Predajné akcie nad 8 hod.    180,- € 
Sála na súkromné účely pre občanov obce s trvalým pobytom:   
- svadba, rodinná oslava a pod.    15,- €/h 
- kar    30,- € 
  
Zasadačka malá RKD 
Komerčné účely ( školenie, schôdza, prednáška ... )     15,- €/h 
Komerčné účely pre občanov obce ( školenie, prednášky, kurzy ...)     10,- €/h 
Súkromné účely pre občanov obce ( rodinná oslava ... )       5,- € /h 
  
Inventár 
Prenájom obrusov     1,00 € /ks 
Zapožičanie inventáru ( poháre, šálky, lyžičky )     20,00 € 
Úhrada za rozbitý, chýbajúci inventár     1,50 €/ks 
Poplatok za použitie umývačky riadu     15,00 € 
Poplatok za poškodenie obrusov    15,- € /ks 
  
Miestnosti sa prenajímajú minimálne na dve hodiny. Pri prenájme nad 5 hodín je pre 
občanov Sučian možnosť zľavy do výšky 25% v prípade výnimočných príležitostí (svadba,50, 
60,70,80.. rokov). 
Podmienky prenájmu miestností a majetku RKD Sučany: 
- nájomca nemôže mať záväzky voči obci ( napr. daň z nehnuteľnosti  a poplatok za KO ) 
- poplatok sa uhrádza aj za použitie miestnosti a majetku RKD časti predchádzajúceho alebo 
nasledujúceho dňa akcie (trojhodinový nájom) 



 
  

- na prenájom priestorov a majetku RKD nie je právny nárok 
- nájomca si preberá kľúče od priestorov max. 1 deň pred plánovanou akciou, kľúče 
odovzdáva nasledujúci deň po akcii, resp. prvý pracovný deň po dni pracovného voľna. 
 - nájom sa uhrádza prvý pracovný deň po akcii do pokladne Obecného úradu, podkladom pre 
vyúčtovanie je podpísaný Preberací protokol 
- sankcie za poškodenie majetku alebo porušovanie verejného poriadku : 200,00 € 
  a následný zákaz ďalšieho prenájmu 
- pri použití zariadenie (el. sporáka ) a príprave jedál zvlášť platba za energiu v prípade 
existencie podružného meradla 
- pri kompletnom cateringu sú energie v cene nájmu 
- kaucia na prenájom veľkej sály RKD - 200,00 € (oslava, ples a pod.) 
- kaucia za prenájom malej zasadačky RKD – 50,- € 
- akcie, pri ktorých sa nevyberá nájomné, sú: školenia OcÚ, akcie Obecného zastupiteľstva 
a jeho poradných orgánov, porady OcÚ ako celku ako aj jednotlivých organizačných útvarov 
Obce Sučany, akcie právnických osôb v zriaďovacej pôsobnosti obce, oficiálne zahraničné 
delegácie z družobných alebo partnerských miest na pozvanie starostu obce a pod. 
- poplatok za zrušenie prenájmu : viac ako 7 dní pred termínom nájmu bezodplatne,  
                                                     menej ako 7 dní -   za  zasadačku 20,00 €,  

           za veľkú sálu 50,00 € 
Starosta obce môže v odôvodnených prípadoch nájomné pred začatím znížiť alebo rozhodnúť 
o prenájme a zapožičaní majetku obce  - bezodplatné užívanie na základe odôvodnenej 
žiadosti. 
Užívateľ zodpovedá za škody vzniknuté na majetku obce v zmysle osobitných právnych 
predpisov. 
Za: 10 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. 
Róbert Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl, Mgr. 
Lenka Žuchová)  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

  

Mgr. Lenka Žuchová sa opýtala na riešenie vývozu komunálneho odpadu a riešenie 
problematiky rozhlasu.  

  

p. starosta uviedol, že čo sa týka spol. Brantner, obec má uzatvorenú zmluvu na odvoz 
komunálneho odpadu do konca roka 2023 už vysúťaženú. Obec očakáva od nového roka v 
rámci zmeny legislatívy zvýšenie poplatkov vzhľadom k tomu, že odpad uložený na skládku 
musí byť pretriedený. Obec pozerala nastavenie Všeobecne záväzných nariadení, niektoré 
obce majú schválený maximálny poplatok aký zákon umožňuje 39 € - poplatok za odvoz, 
zneškodňovanie a likvidáciu odpadu. Spoločnosť Brantner má problém s tým, aby ich obec 
zrušila, no obec nemá inú alternatívu vývozu odpadu. Nikto sa neprihlási do obstarávania na 
výber dodávateľa.   

Čo sa týka rozhlasu, boli pripomienky oboch komisií. Súčasný bezdrôtový rozhlas je dvadsať 
rokov starý. Menila sa ústredňa, celkovo má rozhlas 70 vonkajších prijímačov, ktorých 
dobíjanie funguje cez verejné osvetlenie. Vzhľadom k tomu, že je to zastaralý rozhlas, nie sú 
už náhradné diely, servis. Firma, ktorá ho realizovala už neexistuje.  

Preto absolvoval stretnutie, uvažuje o zmene. Sú dva možné spôsoby, ktorými je možné 
výmenu rozhlasu realizovať. Buď znova obnoviť nové vedenie, natiahnuť drôty je už možné 



 
  

aj na podporné stĺpy distribučnej spoločnosti. Jednalo by sa o 19 km vodiča, ktorý by bol 
natiahnutý po jednotlivých častiach obce. Na základe predbežnej cenovej ponuky, by rozhlas 
vrátane vodičov stál 82 tis. €. Čo sa týka možnosti zriadenia bezdrôtového rozhlasu, 
informovať bude na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva.   

  

p. Kyselica informoval o činnosti komisie verejného poriadku, ktorá riešila susedský spor 
medzi Ing. Benediktou Hroznárovou a penziónom Esprit. Predmetom sporu bolo obťažovanie 
hlukom. Nakoľko obec nemôže zasiahnuť do sporu, obe strany boli prizvané na komisiu 
verejného poriadku, kde bol udelený priestor p. Krištofovi i p. Hroznárovej za účelom 
dohody. Pán Krištof navrhol, že by zainvestoval p. Hroznárovej výmenu okien. Pán Hroznár 
navrhol výstavbu protihlukovej steny alebo altánku. Odišli s tým, že sa dohodnú. Pani 
Žuchová navrhla dobudovanie chodníka pri kurtoch na Prefe, aby sa chodník vybudoval ešte 
kúsok ďalej aby deti mohli prejsť prechodom na druhú stranu, keď idú do školy.   

p. Turan požiadal o prestavenie svetelnej križovatky - predĺžiť čas výjazdu z vedľajšej cesty. 
Komisia sa zaoberala sťažnosťami p. Kornutu a p. Čabudu na problémy s rozhlasom.   

Komisia riešila prípravu “Dňa zeme”, apeluje na potrebu vyčistenia potoka.  

  

p. starosta odpovedal, že čo sa týka chodníka pri kurtoch na Prefe pri garážach, problematická 
je odbočka pri firme Maro, kde by bolo možné zrealizovať len časť chodníka od parku po 
tenisové kurty, max. 60 m. Môže tam vzniknúť ypsilonová križovatka, kde nevieme miesto 
napojenia. Bolo by dobré, ak by konateľ spoločnosti riešil prístupovú cestu k firme Maro, kde 
by sa zapracoval chodník. Nestalo by sa tak, že by chodník ostal neukončený.   

  

Mgr. Žuchová uviedla, že by bolo dobré vybaviť prechod pre chodcov pri ul. Stromovej, 
bezpečnosť by sa tak zvýšila. Tých 60 m chodníka by zatiaľ stačilo.  

  

p. starosta povedal, že najradšej robí veci, ktoré sú komplexne vyriešené. Sú schválené 
finančné prostriedky na chodníky, cesty, komunikácie. Uviedol, že prioritou bude zrealizovať 
schválené tri ulice. Následne keď ostanú finančné prostriedky, bude možné sa zaoberať 
opravou, rekonštrukciou chodníkov v obci. Problémom je chýbajúci chodník na ulici 
Komenského, kde občania apelujú vzhľadom na umiestnenie Bilingválneho gymnázia. Ak 
ostanú finančné prostriedky, spracuje sa projektová dokumentácia, obecné zastupiteľstvo určí 
priority.   

  

p. Giert informoval o činnosti kultúrnej komisie, ktorá sa zaoberala plánom kultúrnych akcií 
na prvý polrok r. 2023.   
V mesiaci február sa bude konať Fašiangový pochod obcou, ktorý organizuje Jednota 
dôchodcov s podporou obce. Pochod sa uskutoční v sobotu 18. februára 2023. Súčasťou akcie 
bude aj predaj poľovníckeho guľášu, ďalších pokrmov a nápojov, ktoré zabezpečí Poľovnícke 
združenie Jarolím. Následne sa v réžii JDS uskutoční v utorok 21. 02. 2023 akcia 
Pochovávanie basy.  
8. 3. 2023 sa uskutoční MDŽ v réžii JDS. Dňa 28.3. 2023 sa uskutoční uctenie si učiteľov pri 
príležitosti Dňa učiteľov.   
V mesiaci apríl sa uskutoční spomienka Oslobodenie obce (11.4.) a Stavanie mája (30.4.)   



 
  

14. 05. 2023 sa uskutoční akcia Deň matiek, komisia navrhuje riešiť ju v spolupráci so 
základnou školou a materskou školou, nepozývať žiadnu hudobnú kapelu, či speváka.  
23. 6. – 25. 6. 2023 sa budú konať Dni Milana Hodžu (hudobná skupina Team Revival bude 
nosný bod večerného programu. Komisia odporučila osloviť p. Šestáka, aby zabezpečil 
„šláger program”, prípadne oslovil speváka Otta Weitera. Členovia komisie tiež navrhli 
osloviť sučianske kapely a skupinu Queen zo Žiliny, prípadne Kašubovcov, Klimentovcov, 
odporučili zistiť cenové relácie honorárov vystúpení.  
Bolo navrhnuté, aby do plánu kultúrnych akcii na rok 2023 bolo zaradené aj divadelné 
vystúpenie ochotníckeho divadla.  

  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   

I. prerokovalo  
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany  

II. berie na vedomie  
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany  

Za: 9 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Milan Cuna, Martin Giert, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert 
Kováč, Peter Krčula, Ľubomír Kyselica, Miroslav Mihálik, Ing. Peter Pohl )  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbala Mgr. Lenka Žuchová.  

  
R ô z n e  

  
Diskusia: p. Cuna, p. Kyselica, p. Mihálik, Mgr. Žuchová  

  
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že ekonomická komisia sumarizuje podklady jednotlivých 
komisií.  
  
p. Kyselica uviedol, že Cirkevný zbor ECAV bola schválená dotácia 10 tis. € na stavebné 
úpravy. Navrhol požiadať cez obec premiéra alebo Žilinský samosprávny kraj o finančné 
prostriedky na opravu kultúrnej pamiatky.   
  
p. starosta odpovedal, že čo sa týka kultúrnej pamiatky rodného domu Milana Hodžu, 
evanjelická farnosť dostala dotáciu z Ministerstva kultúry na obnovu kultúrnej pamiatky z 
programu “Obnovme svoj dom” 40 tis. €, 10 tis. € z rozpočtu obce. Čo sa týka oslovenia 
županky Žilinského samosprávneho kraja, pod ktorej záštitou Dni Milana Hodžu prebiehajú, 
pani županka osobne videla stav kultúrnej pamiatky. Skonštatoval, že je problém vôbec získať 
záštitu pre dané podujatie.   

  
Mgr. Lenka Žuchová uviedla, že na ul. Mierovej bol spílený strom. Je potrebné tam urobiť 
poriadok, upratať.   



 
  

  
p. starosta uviedol, že situáciu preveroval. Hasiči odrezali dva poškodené konáre borovice. 
Bolo to povolené. Hrozilo, že strom sa zlomí. Realizovala to súkromná osoba.  

  
Mgr. Žuchová požiadala o aktualizáciu údajov na stránke obce - Komunitné centrum, Terénna 
sociálna práca.  
  
p. Mihálik informoval, že na cintoríne v Turanoch majú zriadenú urnovú stenu, čím sa šetria 
hrobové miesta. Navrhol sa týmto zaoberať do budúcna.  

  
p. starosta povedal, že je spracovaná projektová dokumentácia novej časti cintorína, kde sú 
zahrnuté aj urny.   
  
p. Cuna sa opýtal, či má obec zmapovaných ľudí bez domova. Ďalej informoval, že p. Čech sa 
zúčastnil celoslovenskej streleckej súťaže, kde získal 1. miesto. Navrhol kultúrnej komisii 
zverejniť článok v Sučianskych zvestiach a do budúcna pokračovať s takýmito aktivitami 
významných športovcov obce. Navrhol aj Ivana Cunu, ktorý odbehol 138 maratónov, bude 
oslavovať tento rok 70. rokov.  
  
p. starosta odpovedal, že zajtra je uzávierka Sučianskych zvestí. Text na zverejnenie je možné 
preposlať na referát kultúry, príp. zverejniť do nasledujúceho čísla.  
Čo sa týka bezdomovcov, obec vie o ich pohybe v obci. Obec im ponúkala pomoc, niektorí ju 
využili, niektorí sa vrátili z dočasného ubytovania, ktoré im obec zabezpečila.  

  
p. Cuna uviedol, že p. Kľučka býva v rozborenom dome.  

  
p. starosta odpovedal, že bol niekoľkokrát umiestnený v Kláštore pod Znievom, ubytovanie 
však opustil.   
  
Mgr. Kováč uviedol, že poslancom bola doručená správa o činnosti Dobrovoľného požiarneho 
zboru. Chcel by sa im poďakovať za záchranu štyroch ľudských životov cez KPN. Navrhol 
ocenenie hasičov.   
  
p. starosta povedal, že vozidlo Suzuki je už na hrane životnosti, ocenili by nový automobil, 
určite by ich to potešilo.   
Ďalej informoval, že cena elektrickej energie 46,88 €/MWh je zazmluvnená do konca r. 2023. 
Robia sa opatrenia na šetrenie elektrickej energie, plynu. Uviedol, že by chcel požiadať 
občanov, nájomníkov bytového domu 40 b.j. Hradiská, ktorí dostali preddavkové platby, kde 
prišlo zvýšenie z 1 500 € na 4 250 €. Po komunikácii s dodávateľom plynu sa tieto 
preddavkové platby z 4 250 € znížia na 1 413 € od 15.3.2023. Požiadal občanov, ktorí 
obdržali zvýšený rozpis úhrady preddavkov, aby tieto riadne uhradili. Občania budú chránení, 
ostanú v cenovej relácii, ktorú má obec vysúťaženú pre r. 2023.   



 
  

Čo sa týka elektrickej energie, obec do dnešného dňa neobdržala faktúry za január 2023. 
Informoval, že došlo k opatreniu úspory elektrickej energie vypnutím verejného osvetlenia v 
čase od polnoci do štvrtej hodiny rannej. Nie je možné vypnutie verejného osvetlenia v celej 
časti obce vzhľadom k tomu, že rozvádzač verejného osvetlenia na ul. Hlavná ostal spustený z 
dôvodu nutného osvetlenia hlavnej cesty a spolu s ním ostávajú osvetlené ulice Fučíkova, 
Československej armády, Štiavnická cesta, Kpt. Nálepku a Horčičkova, ktoré sú napojené na 
tento rozvádzač.  

  
p. starosta informoval, že menoval do funkcie novozvolenú riaditeľku základnej školy Mgr. 
Petru Zacharovú. Ďalej uviedol, že dňa 11.3.2023 sa uskutoční Ples samosprávy v Košťanoch 
nad Turcom, na ktorý je možné si zakúpiť vstupenky prostredníctvom Regionálneho 
vzdelávacieho centra.   
  

Interpelácie  

Do interpelácií sa nikto neprihlásil.  
  

Záver  

 

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť a 
rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva ukončil.  

  
  

...........................................................  

     Viera Jašeková   

         zapisovateľka   

 

  
 …………….......................................   ...................................................  

Ľubomír Kyselica      Mgr. Róbert Kováč  

  overovateľ        overovateľ  

 

 

 

...........................................................   ...................................................  

Mgr. Eva Belicová      Martin Rybár  

   prednostka OcÚ      starosta obce  

 

 

 



 
  

Prezenčná listina  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 14.02.2023 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch  

  
  
 Funkcionári OcÚ: 
 
1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.    Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.         Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 
 
P o s l a n c i :     
12. JUDr. Mgr. Peter Belica    
13. Milan Cuna      
14. Mgr. Veronika Ďaďová - ospravedlnená     
15. Martin Giert      
16. MUDr. Richard Koyš     
17. Mgr. Róbert Kováč     
18. Peter Krčula      
19. Ľubomír Kyselica    
20. Miroslav Mihálik     
21. Ing. Peter Pohl      
22. Mgr. Lenka Žuchová  
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
H o s t i a :   
 - viď prezenčná listina 
 
 
  

  
 


